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Nizamettin VURGUN - DERELİ

Dereli İyi Parti Belediye 
Başkan adayı Muharrem 
Kılıç, seçimin son günleri-
ne yaklaşırken çalışmala-
rını aralıksız sürdürüyor. 
İlçenin Kuşluhan Mahalle-
si'ni ziyaret eden Kılıç, ma-
halle sakinlerinin yoğun il-
gisiyle karşılaştı. Gösteri-
len ilgiye teşekkür eden 

Kılıç, "Hayallerimiz için, birlikte hareket edelim. Dereli'yi geleceğe taşıyalım. Ben hiz-
mete hazırım" dedi. (Pınar Okumuş)

Dereli Belediye Başka-
nı ve AK Parti Dereli Bele-
diye Başkan adayı Zeki 
Şenlikoğlu, üst düzey bir zi-
yarete ev sahipliği yaptı. 
AK Parti'nin simge isimle-
rinden olan Başbakan Yar-
dımcılığı ve Bakanlık yap-
mış Nurettin Canikli, İl ve 
İlçe yöneticileri ile birlikte 
Başkan Şenlikoğlu'nun ça-
lışmalarını yakından takip 
etti. Yapılan ziyarette Baş-
kan Şenlikoğlu, Nurettin 
Canikli ile ilçede yapılan ça-
lışmalar hakkında fikir alış-
verişinde bulunduklarını 
belirterek, birlikte yeni be-
lediye hizmet binasını gez-
diklerini ifade etti. Başkan 
Şenlikoğlu, Nurettin Canik-
li'ye ilçeye verdiği destek-
lerden dolayı teşekkürleri-
ni iletti. 

(Hakan Akbaş)

Dereli Milliyetçi Hareket Parti-
si Belediye Başkan adayı Cihan 
Özdemir, partisinden yoğun des-
tek alıyor. Giresun MHP Milletve-
kili Ertuğrul Gazi Konal, Özde-
mir'in çalışmalarını yakından 
takip ediyor ve yanında yer alı-
yor. Dereli halkı tarafından sevi-
len Özdemir'e ilgi her geçen gün 
artıyor. Vizyon projeleri ve bilgi-
siyle dikkat çeken Özdemir, parti-
sinin tam desteğini arkasına ala-
rak seçime giden Özdemir ilçe de 
heyecan yarattı. 

(Hakan Akbaş)

Mahmut
TALIÇ
Telefon:

0537 854 41 86

Yeniden Refah Partisi 
Dereli Belediye Başkan 
adayı Mahmut Talıç, Der-
Mar projesiyle ilgili önemli 
açıklamalarda bulundu. 
Talıç, ilçedeki yerel mar-
ket esnaflarını projeye 
dahil ederek belediye ön-
cülüğünde kurumsal bir 
market kuracaklarını be-
lirtti. Ayrıca, market oluşu-
munda tüm ortakların do-
laşımdan kar payı alaca-
ğını vurguladı. Denetleme 
ve kar payı dağıtım işlem-

lerinin belediye tarafın-
dan gerçekleştirileceğini 
dile getiren Talıç, proje-
nin ana hedefinin yaban-
cı kurumsal market zin-
cirlerine karşı yerel esna-
fa destek sağlamak oldu-
ğunu ifade etti. Halkın 
ucuz ürünlere belediye 
öncülüğünde yerel es-
naftan ulaşacağını belir-
ten Talıç, kazananın ilçe 
halkı, esnaf ve Dereli ol-
duğunu vurguladı. 

(Pınar Okumuş)

Cihan Özdemir'e MHP'den Coşkulu Destek! 

Konal'dan, Özdemir'e Tam Destek

“Dereli'yi Geleceğe Taşıyacağız!”

Mahmut Talıç'tan Der-Mar Projesi:

Dereli'nin Ekonomisine Canlılık!

Canikli, Dereli'de İncelemelerde Bulundu!

Zeki Şenlikoğlu'na
Üst Düzey Ziyaret

(Haberi sayfa 3'te)

(Haberi sayfa 2'de)

Fuat Köse İle
Giresun'da Yepyeni

Bir Hikâye Yazacağız

Başkan Şenlikoğlu:
“Tüm Kurumlarımızla

İşbirliği İçerisindeyiz”
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Çevrenin korunması, geri 
dönüşüm kültürünün yaygın-
laşması için büyük çaba göste-
ren ve bu anlayışla ilk olarak Gi-
resun Belediyesi İklim Değişik-
liği ve Sıfır Atık Müdürlüğü’nü 
kuran Giresun Belediye Başka-
nı Aytekin Şenlikoğlu’nun ikinci 
dönem projeleri arasındaki 
“Sıfır Atık Tesisi Projesi” ge-
lecek nesillere daha yaşanabi-
lir bir dünya miras bırakmak 
adına çok büyük önem taşıyor.

İsrafın önlenmesi, doğanın 
korunması ve kaynakların ve-
rimli kullanılması amacıyla ha-
yata geçirilmesi planlanan Sıfır 
Atık Tesisi Projesi içeriğinde; 
Atık getirme merkezi, geri dö-
nüşüm atölyesi, simülasyon 
merkezi, kompost tesisi ve ay-
rıştırma alanı yer alıyor.

Şehre kazandırılması planla-
nan Sıfır Atık Tesisi Projesi proje-
siyle birlikte; Kaynakların daha ve-
rimli kullanılması, israfın önlen-
mesi, atık oluşum sebeplerinin 
gözden geçirilerek atık oluşumu-
nun engellenmesi ve en az düze-
ye indirilmesi amaçlanıyor.

Projeyle birlikte, mahallelerde 
mobil atık toplama istasyonları ku-
rulması planlanırken, bu istas-
yonlarda elektronik malzeme, 
plastik, giysi, kağıt, metal, cam, 
bitkisel yağ ve piller düzenli ola-
rak toplanacak. Ayrı ayrı biriktiri-
lecek atıklar, geri dönüşüme veya 
bertarafa gönderilmesi amacıyla 
atık getirme merkezine teslim edi-
lecek ve bu sayede çevrenin ko-
runması ve geri dönüşüme katkı 
sağlanacak.

Giresun Belediyesi bünyesin-

de ilk olarak İklim Değişikliği ve 
Sıfır Atık Müdürlüğü kurduklarını 
belirten Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, geri dönüşüme ve çev-
renin korunmasına yönelik olarak 
çok önemli bir çalışmayı yeni dö-
nemde başlatacaklarını aktardı.

Başkan Şenlikoğlu, “Mahalle-
lerimizin yanı sıra kamu kurumla-
rımızda da aynı sistemler kurula-
cak ve ekiplerimizce bu atıkları dü-
zenli olarak toplanarak tesisimize 
nakledilecek. Burada en önemli 
amacımız ise çevreye duyarlılık bi-
lincinin aşılanması, çevrenin ko-
runması ve istihdamın arttırılma-
sıdır. Bütün bunların yanında atık-
ları değerlendirip belediyemize 
düzenli bir kaynak sağlamayı da 
hedefliyoruz” ifadelerini kullandı. 
(Hakan Akbaş)

Cumhuriyet Halk Partisi Gi-
resun Belediye Başkan Adayı 
Fuat Köse’den gündeme 
bomba gibi düşecek açıkla-
malar geldi.

Köse Şenlikoğlu’na bir 
kez daha çağrı yaparak, 5 yıl-
lık görev süresi içerisinde ka-
zandıklarını açıklayamadığı-
nı ve Giresun halkının gözün-
den düştüğünü söyledi.

Giresun Belediyesinin adil 
ve şeffaf yönetime ihtiyacı ol-
duğunu savunan Köse; ‘’Şen-
likoğlu 2019-2024 yılları ara-
sında kazandığı ve üzerine 
kayıtlı malvarlığını Giresun 
halkına bir türlü açıklayamı-
yor. Elinde kitapçıkla Giresun 
halkına 5 yıllık hesap verme-
ye geldim diyor. Ben kendisi-
ne bir öneride bulunuyorum. 
Bir kitapçık daha bastır, içeri-
sine 5 yıllık süre içerisinde 
edindiğin mal varlığını yaz ve 
Giresun halkına dağıt. Vatan-
daş sizin Giresun’a değil, ken-
dinize hizmet ettiğinizi gör-
sün. Gerçek hesabı bu şekil-
de verebilirsiniz. Biz göreve 
geldikten sonra her yıl 31 
Mart’ta Ata türk Mey da-

nı’ndaki taş binaya mal varlığı-
mı asacağım. Giresun halkı 
gerçekleri görecek. Kapalı ka-
pılar arkasında değil halkımız-
la birlikte Giresun Belediyesini 
yöneteceğiz’’ diye konuştu.

Aytekin Şenlikoğlu’nun mal 

varlığını açıklamadığı her 
gün Giresun halkının kafa-
sında ki soru işaretlerinin bü-
yüdüğünü söyleyen Köse, 
Giresun halkı gibi bizlerde 
bu kazanımı merak ediyo-
ruz dedi. (Pınar Okumuş)

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu, kamu kurum ve kuruluşlarını ziyaret 
etmeyi sürdürüyor.

Başkan Şenlikoğlu, ziyaretleri çerçeve-
sinde Toprak Mahsulleri Ofisi, Karayolları, 
112 Acil Çağrı Merkezi, AFAD, Özel Harekât 
Şube Müdürlüğü, İl Jandarma Komutanlığı 
ve Giresun Üniversitesi’ni ziyarette bulundu.

Kurum yetkililerinden çalışmaları hakkın-
da bilgiler alan Başkan Şenlikoğlu, onların is-
teklerini ve taleplerini dinledi, hayata geçir-
meyi düşündükleri projeler hakkında karşı-
lıklı görüş alışverişlerinde bulundu.

Samimi ve sıcak bir ortamda gerçekle-
şen ziyaretleri hakkında açıklamalarda bulu-
nan Başkan Şenlikoğlu, toplumun her kesi-
miyle olduğu gibi kamu kurum ve kuruluşla-
rıyla da istişare ve iş birliği içerisinde çalışa-

rak, toplumsal dayanışmaya büyük önem 
verdiklerini, açık, net, adil, şeffaf ve gayretli 
bir çalışmaya devam ettiklerini kaydetti.

Başkan Şenlikoğlu: “Kamu kurumlarımız-
la her zaman iş birliği içerisinde çalışmaları-
mızı gerçekleştiriyoruz. Ortaklaşa yürüttüğü-
müz projelerimizle her zaman şehrimize ya-
rarlı işler yapmaya çalışıyoruz. Bu birlikteliği-
mizi gerçekleştirdiğimiz ziyaretlerimizle güç-
lendiriyoruz. Giresun’umuza katkı sağlaya-
cak olan her türlü projeye ve çalışmaya tam 
destek veriyoruz. Birlik ve beraberlik içerisin-
de şehrimizi daha güzel noktalara ulaştıra-
cağız. Ziyaretlerimiz esnasındaki samimiyet-
leri ve misafirperverliklerinden dolayı kurum 
amirlerine ve personellerine teşekkür ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Şenlikoğlu'ndan Önemli Bir Proje Daha Köse; ''Şenlikoğlu'nun Mal Varlığı İle
İlgili Bir Sürü Spekülasyon Oluştu''

Başkan Şenlikoğlu:
“Tüm Kurumlarımızla

İşbirliği İçerisindeyiz”
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Cumhuriyet Halk Par-
tisi Genel Başkanı Özgür 
Özel Giresun’daki halk 
buluşmasında konuştu.

Giresun’da yapılan an-
ketlerde önde olduklarını 
söy leyen Özel; Fuat 
Köse ile Giresun’da yep-
yeni bir hikâye yazaca-
ğız, şeklinde konuştu.

İl Başkanı Gökhan 
Şenyürek ve Milletvekili 
Elvan Işık Gezmiş’in ko-
nuşmasının ardından 
sahneye gelen Fuat 
Köse; ‘’Harikasın Gire-
sun, bu kalabalık heye-
canın ve değişimin kala-
balığı. Yola çıktığımdan 
bu yana ben Giresun’un 
çocuğuyum dedim. Sa-
nayiden geldim dedim, 
bunun ardından sanayi-
y e  g i t t i l e r .  B e n  
S ö k e n ’ l i y i m  d e d i m  
Söken’e gittiler. Kumya-
lı’lıyım dedim Kumyalı’ya 
gittiler. Sokakbaşı’na git-
tim peşimden geldiler. 
Ancak Sokakbaşı’nda 
Cin Ahmet’i tanımıyorlar. 
Denizle şehri buluştur-
duk dediler yüzme bilmi-
yorlar. Ben Giresun İttifa-
kının adayıyım ben soka-
ğın adayıyım. Her şeyi-
mizi taklit ediyorlar, yal-
nız bir şeyi taklit edemi-
yorlar, sevgiyi taklit ede-
miyorlar. Sevmek yürek 
işidir. Biz kimseyi ayrıştır-
madan, ötekileştirmeden 
herkese hizmet edece-
ğiz. Eski Giresun’u özlü-

lım emeklilerimizin hakkını 
verelim. Sandıkta iktidara 
tepkinizi koyun. Emekliler 
hakkını söke söke alınca-
ya kadar meydanlarda hay-

yorum. Arkamızdaki halk 
gücünü görünce gittiğimiz 
yerlere hizmet etmeye baş-
ladılar. Daha göreve gel-
meden bu hizmetleri onlara 
yaptırdım, siz bide beni gö-
reve gelince görün. Sayın 
Özgür Özel adaylığım ke-
sinleşince bana telefon açtı 
bana Giresun’u kazanaca-
ğına söz veriyor musun 
dedi. Genel Başkanım Gi-
re sun’u ka za nı yo ruz 
dedim’’ ifadelerini kullandı.

Belediye Başkan Adayı 
Fuat Köse’nin konuşması-
nın ardından sahneye 
gelen Genel Başkan Özgür 
Özel; ‘’42. ve 47. Alayın to-
runları, başka bir şehirde 
şehitliği olan tek şehrin 
Cumhuriyet sevdalıları, 
ikinci memleketim Gire-
sun’da olmaktan dolayı çok 
mutluyum. Bu yoğun kala-
balıktan anladığım Giresun 
deği şime hazır. Gi re-
sun’umuzun problemleri 
bir türlü çözüme kavuşmu-
yor. Giresun’a verilip tutul-
mayan sözler var bunlar-
dan bir tanesi Güney Çevre 
Yolu Projesi. 2012’de söz 
verdiler her seçim gelip bir 
söz daha veriyorlar. Hiçbir 
şey yapmıyorlar. 7 ulaştır-
ma bakanı değişmiş hepsi 
bunu söz vermiş yapma-
mış. Limana köprülü kav-
şak yapacağız dediler. 280 
milyon maliyet var, ayrılan 
ödenek 10 milyon. Gire-
sun’la ilgili vaatler tama-
men kandırmaca. Emekli-

kıracağım. Bir tarafta söy-
lemlerle kandıran iktidar 
var, bir tarafta Giresun’a 
hizmet etmek için heye-
canlı Fuat Köse var. Fuat 
Köse kazanacak, Giresun 
kazanacak, Türkiye kaza-
nacak’’ ifadelerini kullandı.

Konuşması sırasında 
Giresun önceki dönem Be-
lediye Başkanı Kerim Aksu 
ve Fuat Köse’nin birlikte 
elini kaldırıp alkış alan 
Genel Başkan Özgür Özel, 
belediyecilik anlamında 
Kerim Aksu’nun tecrübele-
rinden faydalanacaklarını 
söy le d i .  Öze l ,  Fua t  
Köse’nin sağ omzunda 
Mansur Yavaş’ın eli, sol 
omzunda Ekrem İmamoğ-
lu’nun eli ve arkasında da 
Genel Başkan olarak ken-
disinin desteğinin olacağı-
nı aktardı. 

(Pınar Okumuş)

lerimiz 10 bin tl maaşa 
mahkûm bırakıldı. Bura-
dan Recep Tayyip Erdo-
ğan’a sesleniyorum; gel 
Pazartesi günü meclisi aça-

Merkez Bankası’nın 
faiz artırma kararını de-
ğerlendiren Ekonomist 
Hayri Kozanoğlu, “Türki-
ye stagflasyon denen 
hem durgunluk hem de 
enflasyonun birlikte ya-
şandığı bir sürece doğru 
gidiyor” ifadelerini kullan-
dı.

Türkiye Cumhuriyet 
Merkez Bankası (TCMB) 
politika faizini 500 baz 
puan artırarak yüzde 
45’ten yüzde 50’ye çıkar-
dı. Ekonomist Hayri Ko-
zanoğlu, Türkiye’nin dur-
gunluk ve enflasyonun bir 
arada yaşandığı stagflas-
yon dönemine gittiğine 
dikkat çekti ve daha zor 
dönemlere girileceğini ak-
tardı.

“SEÇİME KADAR 
SÜRDÜRÜLEMEZDİ”

Ekonomist Hayri Ko-
zanoğlu, Merkez Banka-
sı’nın faiz kararını Elips 
Haber’den Deniz Dalgıç’a 
değerlendirdi. Kozanoğ-
lu, “Rezervlerin çok hızlı 
bir şekilde eridiğini göz-
lemliyorduk. 20 milyar do-
ları aşmıştı. Anlaşılan 
bunun seçime kadar 
devam edemeyeceğini 
görüldü ve 500 puanlık bir 
faiz artışına gidildi. Bu 
faiz koridorunu geri geti-
rerek de tekrar bir kararı 
almaksızın 500 baz puan 
paha arttırma yetkisi alın-

dı” ifadelerini kullandı.
“ELLERİNDE KALAN 

TEK SİLAH FAİZDİ”
Faiz artırımının sonucu-

na işaret eden Kozanoğlu, 
“Bunun sonucu olarak eko-
nomi çok ciddi bir daralma-
ya sürüklenir. Bu öngörü-
lenden daha kısa bir sürede 
sonuçlanır. İşsizlik artar. 
Özellikle bunun kredi kartı 
maliyetlerine yansımasını 
da çok kısa bir sürede göre-
ceğiz. Belki o seçim sonra-
sına ertelenir ama kredi 
kartı aylık faizleri muhteme-
len yüzde 5'e kadar çıkar. 
Onun için ortalama yurttaş 
açısından daha zor dönem-
lere gireceğimiz söylenebi-
lir. Çünkü ellerinde tek silah 
bu kalmıştı. Enflasyonu dü-
şürme hedefleri ancak 
döviz kurlarının kontrol edi-
lebilmesiyle mümkün ola-
caktı. Dövize de talep olun-
ca böyle bir radikal önlem 
alma gereği duydular” şek-
linde konuştu.

“TÜRKİYE STAGFLAS-
YONA GİDİYOR”

Kozanoğlu, Türkiye’nin 
stagflasyona doğru sürük-
lendiğine dikkat çekerek, 
“AKP rejiminde bir yıl içeri-
sinde 42,5 puanlık artışı ya-
pılması hem daha evvel uy-
gulanan politikaların yanlış-
lığını gösteriyor. Hem de 
faiz nastır söylemlerinin tu-
tarsız konjonktüre uygun bir 
şekilde sarf edildiğini göste-

riyor. Türkiye stagflasyon 
denen hem durgunluk hem 
de enflasyonun birlikte ya-
şandığı bir sürece doğru gi-
diyor” dedi. 

(Elips Haber)

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’na 
çağrıda bulunan Saadet Partisi Giresun Belediye Baş-
kan Adayı Bektaş;

“Mimarlar Odası olmaz diyor, Mühendisler olmaz 
diyor, Üniversite hocaları olmaz diyor, vatandaşlar 
olmaz diyor ama bizim Avukat Belediye Başkanımız 
Dal-çık’ da ısrarcı” şeklinde konuştu.

Doğa ile şaka olmayacağını, Giresun’a yağan orta 
şiddet bir yağmurda Karadeniz Sahil Yolunun durumu-
nu resimleriyle ortaya döken Bektaş sözlerini şöyle 
devam ettirdi;

“İlk olarak belirtmek isterim ki hayali bir temel atma 
töreni yapıldı. Bakanlar ile halkın gözü boyandı. Temel 
atılalı 2 haftayı geçti ama gelin görün bir metre kare 
alanda çalışma yok. İnsanları kandırmak, temel atma 
törenleriyle halkın gözünü boyamak siyasi etiğe sığ-
maz.

Diyelim ki Belediye Başkanımıza inanalım, projenin 
yapılacağını ön görelim. Durum ortada. Yağmur yağdı-
ğı zaman yolun üzerini dolduran su, dal-çık ile yolun al-
tını nasıl etkileyecek taktir kamuoyunundur.

Belediye Başkanımız burada ileri teknoloji su pom-
palarının kullanılacağını söylüyor, Giresun Belediyesi-
ne ait su depolarında pompaların arıza yaptığı, beledi-
yenin yedek parça alamadığı için sistemin çalışmadığı-
nı ve haftada 3 kez mahallelerin susuz kaldığını unut-
mamak gerekir” ifadelerini kullandı. (Hakan Akbaş)

Görev yaptığı ilk dönemde Gi-
resun’a üç adet Bilgi Evi kazandı-
ran Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu, ikinci dönemde 
de Bilgi Evleri projesinin devam 
edeceğini aktardı.

Aksu, Çıtlakkale ve Kumyalı’ya 
yapılan Bilgi Evleri’nin ardından 
projenin diğer mahallelere de ya-
yılacağının müjdesini veren Baş-
kan Şenlikoğlu, “Bilgi Evleri için 
diğer mahallelerden de yoğun ta-
lepler geldi. Bu talepler doğrultu-
sunda yer teminleri yapılarak yeni 
Bilgi Evleri’ni halkımızın ve çocuk-
larımızın hizmetine sunacağız” ifa-
delerini kullandı.

Bilgi Evleri’nin çocuk ve genç-
lerle dolup taştığını ve bundan 
büyük mutluluk duyduklarının altını çizen Başkan Şenlikoğlu, “Giresun Belediyesi 
olarak geleceğimizin teminatı çocuklarımızın en iyi şartlarda kendilerini yetiştirme-
lerine katkı sağlayacak projelere büyük önem veriyoruz. Bu çalışmalarımız çerçe-
vesinde çocuklarımızın zamanlarını Bilgi Evleri’nde verimli bir şekilde geçirmeleri 
bizleri oldukça mutlu ediyor. Geleceğimizin teminatı, güçlü Türkiye’mizin mimarı 
olacak çocuklarımızın daha iyi eğitim alması için elimizden gelen tüm desteği sağ-
lamayı sürdüreceğiz. İkinci dönemimizde Bilgi Evleri projemizi tüm mahallelerimize 
yaymaya çalışacağız” dedi. (Hakan Akbaş)

Fuat Köse İle Giresun'da
Yepyeni Bir Hikâye Yazacağız

Bektaş; “Nedir Bu
Israrın Sebebi”

Ekonomist Kozanoğlu Faiz
Kararını Değerlendirdi

Şenlikoğlu'ndan Yeni
Bilgi Evleri Müjdesi
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Bursa’da faaliyetlerini sürdüren Giresun 
Yağlıdereliler Derneği yönetim kurulu gele-
neksel iftar davetini Emek Yakup Aktaş Kül-
tür Merkezinde yapıldı.

Hınca hınç dolan salonda davetliler ile tek 
tek ilgilenen dernek yöneticileri kurdukları 
iftar sofrası ile üyelerinin takdirini kazandı.

Pandemi döneminde birçok büyük kam-
panyalara imza atan Bursa Giresun Yağlıde-
reliler Derneği üyeleri, uzun bir aradan sonra 
onbir ayın sultanı Ramazan’da geleneksel 
olarak düzenlenen iftarı programında buluş-
tu.

Bursa’da faaliyet gösteren önemli sivil 
toplum kuruluşlarından olan ve 1996 yılında 
kurulan Bursa Giresun Yağlıdereliler Derne-
ği başkanı Beşir Karadere yapmış olduğu se-
lamlama konuşmasında davetlerine katılım 
sağlayan tüm misafirlerine teşekkür ederken 
“ Derneğimiz kendi binası altında hizmet ver-
meye devam ediyor. Derneğimizin kurulu-
şundan bu güne gelmesine vesile olan de-
ğerli büyüklerimize çok teşekkür ediyorum. 
Allah hepsinden razı olsun ki bu derneği ku-

rarak bizlere teslim ettiler. Biz de sizlerin des-
tekleri ile faaliyetlerimizi sürdürmeye devam 
ediyoruz” ifadelerini kullandı.

Yaklaşık 750 kişinin katıldığı iftar progra-
mına Ak Parti Bursa Milletvekili Osman Mes-
tan, Ak Parti Bursa İl Başkan Yardımcısı Salih 
Bahadır, Ak Parti Osmangazi Teşkilat Başkanı 
Orhan Aydın ve başkan yardımcısı Turgut 
Yavuz Kurt,Cesur Kartal, Fatih Akdoğan, Ak 
Parti Osmangazi Belediyesi Meclis Üyesi 
İsmail Akdoğan, Ak Parti Osmangazi Beledi-
yesi Meclis Üyesi Adayı Murat Karakuş, Ak 
Parti Yıldırım Belediyesi Meclis Üyesi Adayı 
Mehmet Bayram, Milliyetçi Hareket Partisi ön-
ceki dönem milletvekili adayı Korkut Aktaş, 
Cumhuriyet Halk Partisi Osmangazi Belediye-
si Meclis Üyesi Bülent Akça, Giresun Fede-
rasyonu Başkanı Üzeyir Aktaş, Güceliler Der-
neği Başkanı Mehmet Usta, Güce İlit Köyü 
Derneği Başkanı Ümit Ok, Güce Güce Sarı-
yar-Fırınlı Köyü Derneği Başkanı Turan Him-
met, Güce Kuluncaklıklar Derneği Başkanı 
Ekrem Akgün, Espiye Avluca Köyü Derneği 
Başkanı H.Eyüp Aktaş, Espiye Ericek Köyü 

Derneği Başkanı Aydın Uçar, Es-
piye Yeniköy Derneği Başkanı 
Murat Şahin, Doğankent Söğü-
tağzı Köyü Derneği Başkanı Hü-
seyin Bayram, Adnan Menderes 
Mahallesi Muhtarı ve Muhtar 

Adayı Naci Özbay, Adnan Mende-
res Mahallesi Muhtar Adayı Hikmet 
Yaldız, Adnan Menderes Mahallesi 
Muhtar Adayı Cemil Öztürk, Emek 
Zekai Gümüşdiş Mahallesi Muhta-
rı ve Adayı Talip Abdioğlu, Yeni-

0532 062 89 28

bağlar Mahalle Muhtarı ve Muh-
tar Adayı Adil Gökçe, Teiaş 
Bursa 2.Bölge Müdür Yardımcısı 
Oktay Sarı katıldı. 

(Haber Merkezi)

Belediye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu: “Dünyanın en iyi fındığı-
nın üretildiği Fındığın Başkenti Gi-
resun’umuza Fındık Müzesi şim-
diden hayırlı olsun” dedi.

Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’nun müjdesini 
verdiği “Fındık Müzesi Projesi” şe-
hirde büyük heyecana ve sevince 
yol açtı.

Fındığın Başkenti Giresun’a 
“Fındık Müzesi” kurulacak olması 
vatandaşlardan tam not alırken, 
müzenin şehrin ekonomisine ve 
turizmine de artı değer katacağı 
ifade edildi.

İçeriğinde sergi alanları, kon-
ferans salonu, kütüphane, kafe-
terya, kütüphane, otopark ve 

İmmersive Room yer alacak Fın-
dık Müzesi, fındık yetiştiriciliğinin 
ilk gününden bugüne kadar olan ta-
rihini ve gelişmiş modern tarım tek-
niklerini sergileyecek. Fındığın 
gastronomik ve ekonomik değeri 
de müzede yer alacak, ziyaretçile-
re fındık dünyasını ve bu mükem-
mel lezzeti daha iyi tanıma fırsatı 
sunacak.

Fındık Müzesi sadece fındığın 
önemini anlatmakla kalmayacak 
ve aynı zamanda şehrin ekonomi-
sine katkı sunacak, Giresun’un tu-
rizm potansiyelini de artıracak.

Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu, Fındık Müzesi 
Projesi’nin Fındığın Başkenti Gire-
sun’a çok yakışacağına kaydetti.

Başkan Şenlikoğlu, “Fındık 
bizim milli ürünümüz, başımızın 
tacı, alın terimiz, gururumuz, 
geçim kaynağımız. Dünyanın en 
kaliteli fındığını üreten ve “Fındı-
ğın Başkenti” olan Giresun’umu-
zun Belediye Başkanı olarak fın-
dığımızla gurur duyuyorum ve 
şehrimize Fındık Müzesi Proje-
si’ni kazandırmayı çok önemsiyo-
rum. Bütün hazırlıklarımızı ta-
mamladık. Fındık Müzesi Proje-
mizi 31 Mart Seçimleri’nden 
sonra ilimize kazandıracağız. 
Şimdiden Fındığın Başkenti Gire-
sun’umuza Fındık Müzesi Proje-
miz hayırlı uğurlu olsun” ifadeleri-
ni kullandı. 

(Mehmet Yaşar)

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Bursa Yağlıdereliler Derneğinden İftar

Fındığın Başkenti'ne Fındık Müzesi

Bektaş; 'Galericiler Sitesi
Galericilerin Olacaktır’

Saadet Partisi Giresun Beledi-
ye Başkan Adayı Bektaş Gire-
sun’da faaliyet gösteren Galerici 
Esnafına çağrıda bulunarak “Ga-
lericiler sitesi sizin için yapıldıysa 
sizin olacaktır” ifadelerini kullan-
dı.

Bektaş yaptığı yazılı açıkla-
mada şu ifadelere yer verdi;

“Giresun Belediyesi tarafın-
dan sadece yapıldı dedirtmek için 

yapılan galericiler sitesi, maalesef 
galerici esnafından başka birçok iş 
kolunda faaliyet gösteren insanlara 
zorla verilmiştir.

Yapımı sırasında araştırma ya-
pılmadan, temel atıldı. Giresun’da 
100’den fazla galerici esnafı varken 
yaklaşık 50 iş yeri yapıldı. Yapılan iş 
yerleri de belediyeden alacağı olan 
firmalara verildi.

Göreve geldiğimizde ilk işimiz 

mevcut Galericiler sitesinin yanı-
na ek olarak 75 dükkân daha ya-
pacağız. Ardından buradan alaca-
ğı karşılığı dükkân almış esnafla-
rımızın paralarını bugün ki değeri 
üzerinden ödeyeceğiz. Ardından 
galerici esnaflarımızla bir araya 
gelerek makul bir fiyat belirleyece-
ğiz ve bu alan sadece galerici es-
nafına ait olacaktır” şeklinde ifade 
etti. (Pınar Okumuş)
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Bilgi yanlışlıkları ve manipülasyona 
karşı uyarıda bulunan Dijital Bağımlılıkla 
Mücadele Derneği Başkanı Prof. Dr. Tun-
cay Dilci, yanlış ve yanıltıcı bilgiler verme 
potansiyeline sahip olan chatbotların ço-
cuklar için tehlikeli olabileceğini aktardı.

OpenAI tarafından geliştirilen bir yapay 
zeka uygulaması olan ChatGPT, dil anla-
ma ve metin oluşturma yetenekleriyle dik-
kat çekiyor. Derin öğrenme teknolojisi kul-
lanan bu sohbet robotu, sorduğunuz soru-
lara da kullandığı dil modeli sayesinde 
“insan gibi” yanıtlar verebiliyor. ChatGPT 
gibi yapay zeka uygulamaları çeşitli avan-
tajlar taşımasına rağmen, yetişkinlere 
oranla daha savunmasız olarak değerlen-
dirilen çocuklar için yeni risk faktörleri oluş-
turuyor.

Elips Haber’den Sibel Yazıcı, yapay 
zeka araçlarının çocuklar üzerindeki etki-
lerini Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Öğre-
tim Üyesi ve Dijital Bağımlılıkla Mücadele 
Derneği (DİBAMDER) Genel Başkanı 
Prof. Dr. Tuncay Dilci ile bir araya geldi.

Chatbotların (sohbet robotu), çocukla-
rın sorunlarına çözüm üretebileceği gibi 
bazı endişelere de dikkat çeken Prof. Dr. 
Dilci, “Çocukların yapay zekâya maruz kal-
maları durumunda; çocukların sorularına 

ğinin farkında olmayabilir veya kişisel 
bilgilerini vermekten kaçınma becerisi-
ne sahip olmayabilir. Bu da onları siber 
güvenlik ve gizlilik risklerine maruz bı-
rakabilir. Chatbotlar, çocukların bağım-

ve konuşmalarına yanıt vererek onların dil be-
cerilerinin gelişmesine katkıda bulunabilir. Bu 
tür programlar, kelime hazinesini genişletebi-
lir, doğru cümle yapısı ve dilbilgisi kurallarını 
öğretebilir. Ancak, sosyal etkileşimlerinin 
azalmasına neden olabilir. Çocuklar, chatbot-
larla sürekli konuşmaya başlayabilir ve ger-
çek insanlarla etkileşim kurmaktan uzaklaşa-
bilir. Bu, sosyal becerilerinin ve empati kabili-
yetlerinin gelişimini olumsuz etkileyebilir” 
dedi.

“ÇOCUKLARI DÜŞÜNCE
VEYA İNANÇ SİSTEMLERİNE

YÖNLENDİREBİLİR”
Bilgi yanlışlıkları ve manipülasyon konu-

suna da vurgu yapan Dilci, “Chatbotlar, yanlış 
ve yanıltıcı bilgiler verme potansiyeline sahip-
tir. Çocuklar, bu programlardan yanlış veya ya-
nıltıcı bilgiler alabileceği için güvenilirlik so-
runları yaşayabilir. Ayrıca, bu programlar, ço-
cukları farkında olmadan belirli bir düşünce 
veya inanç sistemine yönlendirebilir, bu da dü-
şünce özgürlüğünü ve özgün düşünmeyi kı-
sıtlayabilir” ifadelerini kullandı.

“Yapay zekâ programlarının çocuklarla et-
kileşimi sırasında, kişisel bilgilerini paylaşma 
ihtimali vardır” diyen Dilci, gizlilik ve güvenlik 
risklerine değindi: “Çocuklar, bu tür program-
larla yaptıkları konuşmaların kaydedilebilece-

lılığını tetikleyebilir. Sürekli bir konuşma 
ortağı ve yanıtlayıcı bulundurma imkânı 
sunan yapay zekâ programları, çocukla-
rın bu programlara aşırı bağımlı olması-
na neden olabilir. Bu da, gerçek insanlar-

la etkileşim kurmaktan uzaklaşmalarına, 
dikkat eksikliğine veya sosyal izolasyona 
yol açabilir” şeklinde konuştu. 

(Elips Haber)

Başkan Şenlikoğlu: 
“Giresun Belediyesi bün-
yesinde Hayvan Hasta-
nesi kuracağız. İlimizdeki 
kamu kurumlarında bir ilk 
olacak bu projemiz ile bir-
likte can dostlarımız için 
yürüttüğümüz faaliyetle-
rimizi bir üst noktaya taşı-
yacağız” şeklinde konuş-
tu.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun ikinci dönem pro-
jeleri arasında kamuoyu-
na duyurduğu Hayvan 
Hastanesi Projesi, hay-

uzman veteriner hekim 
kadrosu ile can dostlarımı-
za yönelik olarak yürüttü-
ğümüz faaliyetlerimizi bir 
üst noktaya taşımız olaca-
ğız. Bu alanda belediyenin 
vermiş olduğu veterinerlik 
hizmetlerini daha da geliş-
tirerek özellikle Hayvan 
Hastanesi kısmında cerra-
hi hizmetleri de vererek hiz-
metlerimizin kalitesini yük-
seltmek istiyoruz. Her 
zaman can dostlarımızın 
yanındayız” ifadelerini kul-
landı.

HAYVANSEVERLER-
DEN ŞENLİKOĞLU’NA 
TEŞEKKÜR

Haya ta geçi rilmesi 
planlanan bu proje karşı-
sında son derece memnun 
olan hayvanseverler ise 
yaptık ları açık lamada; 
“Hayvanlarımızın tedavile-
ri için özel hayvan hasta-
nesine gitmeye mecbur du-
rumdayız ve ödediğimiz üc-
retler maddi olarak bizleri 
zorluyor. Kurulacak olan 
Giresun Belediyesi Hay-
van Hastanesi ile birlikte 
bu yükten kurtulacağız. 
Her zaman can dostlarımı-
zı düşünen Belediye Baş-
kanımız Aytekin Şenlikoğ-
lu’na teşekkür ediyoruz” 
şeklinde ifade ettiler. 

(Hakan Akbaş)

vanseverler tarafından 
büyük bir sevinçle karşılan-
dı.

Sokak hayvan la rını 
daha modern şartlarda te-
davi imkanına kavuştura-
cak olan Hayvan Hastane-
si’nde hem gelişmiş cihaz-
larla cerrahi operasyonlar 
yapılacak hem de istihdam 
imkânı sağlanacak.

Hayvan Hastanesi Pro-
jesi; Hayvan tedavi ünitele-
ri, doğum servisi, ameliyat-
hane, yavrulu hayvan teda-
vi ünitesi, müşahede alanı 
ve acil servis yer alacak.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, Gi-
resun’da ilk kez bir kamu 
kuruluşunda hayvan has-
tanesinin hizmet vereceği-
ne dikkat çekerek: “Can 
dost la rı mı zın te da vi, 
bakım, kısırlaştırılma ve re-
habilitasyon işlemlerini 
daha iyi imkanlarda yapa-
bilmek için Hayvan Hasta-
nesi kuracağız. Bu proje-
miz sokak hayvanlarına yö-
nelik olarak yürüttüğümüz 
faaliyetlere önemli bir des-
tek verecek. Hastanede ci-
hazlar, ekipmanlar ve 

Seçim çalışmalarına devam eden 
CHP Belediye Başkan Adayı Fuat 
Köse, Giresun Belediyesi Fen İşleri Mü-
dürlüğü, Temizlik İşleri Müdürlüğü, Ma-
kine İkmal Müdürlüğü, Mezarlıklar Mü-
dürlüğü, Veteriner İşleri Müdürlüğü ve 
İtfaiye Müdürlüğü’nde görevli personel-
leri ziyaret edip, düşüncelerini paylaştı. 
Köse; “Çalışan kardeşimin, üreten kar-
deşimin başımın üzerinde yeri var. Ben 
çalışanla mutluyum. Sizler işyerinizde 
mutlu olursanız, evinizde mutluluk olur, 
Giresun’da mutluluk olur“ ifadelerini kul-
landı.

Giresun’u gelişimine katkı sağla-
mak için yola çıktıklarını dile getiren baş-
kan adayı Fuat Köse, ”Sizlere şunu söy-
lemek istiyorum. Ben sizler gibi bu şe-
hirde doğdum. Çıraklıktan gelip işyeri 
sahibi oldum. Ben sizden biriyim. Biz ça-
lışan arkadaşlarımızın hassasiyetini bi-
liriz. Bazı iddialar var. Ben açıkça söylü-
yorum. Kimse çalışan arkadaşımızın 
maaşını cebinden ödemiyor. Belediye-
nin gelirleri, çalışanın maaşını çok 
rahat ödeyecek düzeyde. Göreve gelir 
gelmez maaşları yükselteceğiz. Mev-
cut sözleşmede 6 aylık enflasyon farkı 
asgari ücrete zam gelmediği takdirde 
yapılacak yazmıyor. Biz bu yanlışları dü-
zelteceğiz. Personellerin sınıflandırma-
sını yeniden düzenleyeceğiz. Bizim bir-
çok projemiz var. Gelirleri artıracağız, 
tasarruf yapacağız. Dışarıdan satın al-
mayı bırakıp, sizlerle üretip Giresun’un 
gelişimine katkı sunacağız” şeklinde ko-
nuştu.

Cumhuriyet Halk Partisi’nden aday 
olduğunu ifade eden Fuat Köse, “Arka-

daşlar benim partim aynı zamanda Gire-
sun Partisi. Sizlerle beraber Giresun Parti-
li olacağız. Kim kiminle fotoğraf çektirirse 
çektirsin. İşini dürüstçe yapan, mesaisinin 
hakkını veren bizim baş tacımızdır. Bizim 
demokrasi anlayışımız budur. Son olarak 
şunu sizlerle paylaşmak istiyorum. Beledi-
yemizde önce çalışanın maaşı ödenecek. 
İkici olarak esnafın borcu ödenecek, sonra 
diğer işlere bakılacak. Bu kadar net söylü-
yorum. Ben verdiğim her sözün arkasında 
olacağım. Tutamayacağım sözü bu zama-
na kadar vermedim. Hepinize çok teşek-
kür ederim“ ifadelerini kullandı. 

(Pınar Okumuş)

www.akbasreklam.com.tr
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“Yapay Zeka Araçları Çocuklar İçin Yanıltıcı Olabilir”

Giresun'da Hayvan Hastanesi Kuruluyor Fuat Köse; “Çalışanın
Başımın Üzerinde Yeri Var“



26 Mart 2024

              TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU

       TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 EYÜPSPOR 27 21 1 5 64 23 41 64

2 GÖZTEPE 27 17 5 5 45 15 30 56

3 SAKARYASPOR 27 13 8 6 41 28 13 47

4 ÇORUM FK 27 13 6 8 44 28 16 45

5 KOCAELİSPOR 27 13 6 8 39 31 8 45

6 BODRUM FK 27 12 8 7 35 19 16 44

7 BOLUSPOR 27 12 7 8 26 28 -2 43

8 BANDIRMA SPOR 27 11 8 8 37 24 13 41

9 GENÇLERBİRLİĞİ 27 10 10 7 31 26 5 40

10 ERZURUMSPOR 27 10 10 7 26 21 5 37

11 ÜMRANİYESPOR 27 9 6 12 32 39 -7 33

12 KEÇİÖRENGÜCÜ 27 8 8 11 24 33 -9 32

13 MANİSA FK 27 7 10 10 33 33 0 31

14 ŞANLIURFASPOR 27 6 9 12 23 30 -7 27

15 TUZLASPOR 27 7 6 14 26 43 -17 27

16 ADANASPOR 27 8 3 16 21 40 -19 27

17 ALTAY 27 5 3 19 12 55 -43 15

18 GİRESUNSPOR 27 2 4 21 12 55 -43 7

               28. HA F TA  M A Ç  P RO G RA M I

ŞA N LIU RF A SP O -  SA KA RY A SP O R

BO LU SP O R  -  G EN Ç LERBİRLİĞ İ

M A N İSA  F K  -  BO DRU M  F K

KEÇ İÖ REN G Ü C Ü- Ç O RU M  F K

A LTA Y  -  BA N DIRM A SP O R

TU ZLA SP O R  -  Ü M RA N İY ESP O R

KO C A ELİSP O R  -  G Ö ZTEP E

A DA N A SP O R  -  EY Ü P SP O R

ERZU RU M SP O R - G İRESU N SP O R

               27.HA FTA  M A Ç  SO N U Ç LA RI

G EN Ç LERBİRLİĞ İ- KO C A ELİSP O R

G Ö ZTEP E - KEÇ İÖ REN G Ü C Ü

Ç O RU M  FK - M A N İSA  FK

BA N DIRM A SP O - EY Ü P SP O R

Ü M RA N İY ESP O - A DA N A SP O R

BO DRU M  FK - BO LU SP O R

SA KA RY A SP O R - A LTA Y

G İRESU N SP O R - ŞA N LIU RFA SP O R

ERZU RU M SP O R- TU ZLA SP O R

2   0

0   0

4   3

2   3

2   0

1   1

2   0

0   6

1   0

NBA’de Houston Roc-
kets forması giyen Gire-
sunlu milli basketbolcu Al-
peren Şengün, bu sezon 

NBA’in deneyimli isim-
leri Danny Green ve John 
Wall, Point Game isimli 
podcast programında Al-
peren Şengün’ü övdü. 
Danny Green, Alperen için 
“NBA uzunları arasında Ho-
uston Rockets’tan Alperen 
Şengün’ün ‘ikinci bir Niko-
la Jokic’ olabileceğini görü-
yorum” dedi. Alperen’le bir-
likte forma giymiş olan 
John Wall ise, “Hous-
ton’dayken birçok insana 
Alperen’i anlattım. Onun 
özel bir oyuncu potansiye-
line sahip olduğunu söyle-
dim. Bunu en yakından gö-
rebiliyordum” şeklinde ko-
nuştu. Alperen Şengün, ge-
lecek sezon için sahada 
olacak ve oyununu daha 
da üst seviyelere taşıya-
cak. (Hakan Akbaş)

gösterdiği üstün perfor-
mansla adını NBA’in en de-
ğerli oyuncuları arasına 
yazdırdı. Yaşadığı sakatlık 

nedeniyle sezonu kapatan 
Alperen, gelecek sezon 
için büyük hedefler belirle-
di.

Giresunspor, milli ara 
nedeniyle verilen 4 gün-
lük iznin ardından saha-
ya inerek topbaşı yaptı. 
Dinlenme fırsatını iyi de-
ğerlendiren yeşil beyazlı-
lar, ligde oynayacakları 
Erzurumspor maçının ha-
zırlıklarına başladı.

yetinde.
Son 16 karşılaşmada 

sadece bir beraberlik elde 
eden ve 15 maçta mağlup 
olan Giresunspor, taraftar-
larının desteğiyle yeni bir 
başlangıç yapmayı ve gali-
biyet serisine başlamayı 
hedefliyor. (Hakan Akbaş)

4 Nisan'da Erzurum 
deplasmanında oynaya-
cakları maçtan galibiyetle 
ayrılarak 16 hafta sonra 3 
puan hasretine son verme-
yi hedefleyen Giresunspor, 
taraftarlarını sevindirmeyi 
amaçlıyor.

Çotanaklar, kendi saha-

sında oynadığı ve 1-0 galip 
ayrıldığı Erzurumspor FK 
maçının ardından henüz 
galibiyetle tanışamadı. 
Ancak, 28. haftada Erzu-
rum deplasmanında saha-
ya çıkacak olan Giresuns-
por, uzun süren galibiyet 
özlemini sona erdirme ni-

Giresunspor'un tek-
nik direktörü Serhat 
Güller, takımın per-
formansını artırmak 
ve başarıya ulaşmak 
için sıkı bir çalışma 
programı uygulaya-
caklarını açıkladı. 

Güller, oyuncularına 
gereken desteği sağ-
lamak adına ellerin-
den geleni yapacak-
larını belirtirken, ta-
raftarların da deste-
ğinin önemini vurgu-

ladı.
(Hakan Akbaş)

Giresunspor, Milli Ara Sonrası Hedefi Belli: Galibiyet!

Alperen Şengün, NBA'de Parlıyor

 Ümit Milli Takım, Hazırlıklarına Başladı!
Ümit Milli Takım, 2025 UEFA Avrupa U21 Şampiyona-

sı grup eleme maçında İtalya ile karşılaşacakları müca-
dele için hazırlıklarına başladı. Milli Takım, TFF Riva 
Hasan Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde 
gerçekleştirdiği antrenmanla maç öncesi form tutma ça-
lışmalarına hız verdi.

Gürcistan maçında ilk 11'de sahaya çıkan futbolcular, 
fitness salonunda özel çalışmalar yaparken, diğer oyun-
cular saha çalışması gerçekleştirdi. Bu antrenmanda, Gi-
resunsporlu Şahin Dik de saha çalışması içinde yer aldı. 
Ümit Milli Takım, İtalya mücadelesi için kararlı bir şekilde 
hazırlıklarını sürdürüyor. (Haber Merkezi)

Teknik Direktör Serhat Güller'den
Mesaj: "Birlikte Başaracağız!"


